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Hei 

Et par små ting til referatet : 

Sak 2. Første setning var et spørsmål, rettes til : Bør fondet brukes på fisketiltak…… 

Sak 3. Det var politioverbetjent Kurt Inge Hordvik,  Øystein hadde kontakt med. 

 

Til neste møte: 

Har tenkt litt på spørsmålet om mer fokus på fisk. 

Vi har hatt en del av det , men det er en stund siden så vi bør ta det opp igjen. 

Det var en sak mellom Manger grunneigarlag og fylkesmannen for noen år siden, der det endte med 

at Manger grunneigarlag måtte stoppe utsetting av regnbueørret. Hallandsvatnet var landskjent for 

godt fiske, og det kom fiskere langveis fra. 

Jeg mener det ble inngått et slags forlik der Manger grunneigarlag ble lovet fiskefondsmidler til 

satsing på brunørret. 

Kan du ta en prat med leder i grunneigarlaget Arnfinn Halland, så får du historien og om det ble lovet 

noe fra fylkesmannen. 

 

For noen år siden ble det gjort en grundig undersøkelse av forholdene for sjøørret på Radøy, temaet 

var og oppe på et høstmøte. 

Undersøkelsen pekte på en del til tak som kunne forbedre forholdene for sjøørreten. Rapporten er 

nok på lb.kontoret. 

Utvalet har og diskutert det å få et innlandsfiskekort på Radøy. 

 

Sett opp en sak om fisketiltak på sakslisten til neste møte så vi får diskutert det. 

Stikkord for saken: status – hva vil vi – organisering tilgjengelighet – tema på høstmøte – er det noen 

penger å søke om? 

Kan du ta en prat med fylkesmannen før møte om der er midler å søke om, og til hva en kan få midler 

til. 

 

Mvh André  

 

 

Fra: Kristine Skaiaa Born [mailto:Kristine.Born@radoy.kommune.no]  
Sendt: 12. februar 2016 14:46 

Til: an-miche@online.no 

Emne: 16/1955 Referat frå møte i underutvalet for vilt og innlandsfiske 

 

Vedlagt ligg møtereferat og ferdige dokumenter til vidare handsaming i hovudutvalet.  
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Mvh Kristine S. Born 

Rådgjevar  

Felles landbrukskontor Austrheim, Fedje og Radøy 

Tlf 56349068 eller 95965943 
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